



Mail

Re:



Katie Dodge <dodgeka[REDACTED]>
3/5/2019 1:29 PM

To: Robert Biden

I can not open an account for you without you involved. I'd be more than happy to meet you in Delaware if going into a bank there would help. Also I do not know what money to use to open an account if I were able to open an account. The previous burisma money went to Kathleen.

You can call USAA and use your name and social to access all of your accounts. You had a credit card or something previously if that's the USAA account she is referring to. The only other USAA account is my own. You venmo-ed me a reimbursement for my printer and maybe postage I think back in the summer.

I am sorry but again I cannot do that sort of thing for you with out certified power of attorney documents which again requires you to sign in person front of a notary. Bottom line - I need you. So please help me to arrange these things. Texting isn't helpful.

-- Katie

On Mar 5, 2019, at 10:16 AM, Robert Biden <rhbdco[REDACTED]> wrote:

What's the USAA account the money is in from Venmo transfers awhile back that Cindy told us about? Why do we still have Auto withdraws coming from WF. Why haven't we set up the new account? To be more clear why haven't you set up the new account system the way I asked in January? Im sure its due rot my fuck up- but its like questioning Eric about why he would hold for even came in to possession of an \$896K check made out of my company that he has held for 13e days. How was that possible?





Re:

Katie Dodge <dodgeka[REDACTED]>

3/5/2019 1:29PM

To: Robert Biden

I can not open an account for you without you involved. I'd be more than happy to meet you in Delaware if going into a bank there would help. Also I do not know what money to use to open an account if I were able to open an account. The previous burisma money went to Kathleen.

You can call USAA and use your name and social to access all of your accounts. You had a credit card or something previously if that's the USAA account she is referring to. The only other USAA account is my own. You venmo-ed me a reimbursement for my printer and maybe postage I think back in the summer.

I am sorry but again I cannot do that sort of thing for you with out certified power of attorney documents which again requires you to sign in person front of a notary. Bottom line - I need you. So please help me to arrange these things. Texting isn't helpful.

-- Katie



On Mar 5, 2019, at 10:16 AM, Robert Biden <rhbdc[REDACTED]> wrote:

What's the USAA account the money is in from Venmo transfers awhile back that Cindy told us about? Why do we still have Auto withdraws coming from WF. Why haven't we set up the new account? To be more clear why haven't you set up the new account system the way I asked in January? Im sure its due rot my fuck up- but its like questioning Eric about why he would hold for even came in to possession of an \$896K check made out of my company that he has held for 13e days. How was that possible?



Relevant People Information:

Hunter Biden

Robert Hunter Biden aka Robert H. Biden aka Hunter Biden, son of former U.S. Vice President Joseph Biden. Biden was hired on the Board of Directors of the Ukrainian gas company Burisma Holdings in April 2014. Biden, who weeks earlier was thrown out of the U.S. Navy for narcotics abuse, was paid over \$50,000 a month and had no experience in the field of oil and gas.



Reference: https://conservapedia.com/Hunter_Biden

Katie Dodge

Hunter's Personal Assistant

Kathleen

Hunter's ex-wife

Burisma

Burisma Holdings Limited (Ukrainian: Бурісма Холдингс) is a holding company for a group of energy exploration and production companies. It is based in Kyiv, Ukraine, but registered in Limassol, Cyprus. Burisma Holdings has operated in the Ukrainian natural gas market since 2002.

Reference: <https://en.wikipedia.org/wiki/Burisma>

邮件中文翻译如下：

主题：

发件人: 凯蒂·道奇 (Katie Dodge)

收件者: 罗伯特·拜登 (Robert Biden)

时间：3/5/2019 1:29 PM

没有你的参与，我无法为你开立账户。如果去特拉华的银行会有帮助的话，我很乐意在那和你见面。另外，如果我也能够开户的话，我不知道该用什么钱来开户。之前的布里斯玛 (Burisma) 的钱都给了 Kathleen。

你可以打电话给联合服务汽车协会 (USAA)，用你的名字和社会保险号可以进入你所有的账户。如果她说的是 USAA 账户的话，你应该之前有一张信用卡什么的。唯一的其他 USAA 账户是我自己的。我想是在夏天的时候，你用 Venmo 给我报销了打印机的费用，也许还有邮费。

很抱歉，但我还是不能为你做这种事情，因为没有经过认证的授权书文件，这又需要你亲自在公证人面前签字的。重要的是，我需要你。所以请帮我安排这些事情。发短信是没有用的。

-- 凯蒂 (Katie)

2019 年 3 月 5 日上午 10:16 , Robert Biden <rhbdc@icloud.com>写道:

Cindy 告诉我们来自 Venmo 转帐的钱在 USAA 账户里是指什么？为什么我们还有来自 WF 的自动退款。为什么我们还没有创建新的账户？更清楚地说，为什么你们没有按照我一月份的要求建立新的账户系统？我猜这又是我的错了是吧 -- 但这就像质疑埃里克 (Eric) 为什么他会持有一张由我的公司开出的 89.6 万美元的支票，而且已经在他手上 13 天了。这怎么可能呢？

邮件人物介绍/分析：

亨特·拜登

罗伯特·亨特·拜登又名罗伯特·H·拜登，又名美国前副总统约瑟夫·拜登的儿子·亨特·拜登。拜登于2014年4月被聘用为乌克兰天然气公司布里斯马 Burisma Holdings 的董事会



成员。一个曾因滥用麻醉品被驱逐出美国海军，且毫无石油和煤气领域经验的人，却可以因其父的原因成为了 Burisma 的董事，月薪超过 50,000 美元。

参考資料：https://conservapedia.com/Hunter_Biden

凯蒂·道奇 (Katie Dodge)

亨特私人助理

Kathleen

亨特前妻

Burisma (布里斯玛股份)

Burisma Holdings Limited 是一组能源勘探和生产公司的控股公司。它位于乌克兰的基辅，但在塞浦路斯的利马索尔注册。自 2002 年以来，Burisma Holdings 一直在乌克兰天然气市场开展业务。它是乌克兰最大的私营天然气生产商之一。

參考資料：<https://en.wikipedia.org/wiki/Burisma>